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Heisann dere, 

Jeg sender tilbakemelding på stipendarbeidet som vedlegg. Jeg har også snakket med leder i NKVN Silje
Bergsvik, som har lest igjennom og sagt seg enig med min tilbakemelding. 

Hun foreslår ett møte med dere for å snakke om muligheter for endringer i stipendkomite arbeidet, gjerne i
desember mnd. 

Dersom dere er interessert i dette eller har tilbakemeldinger til våres innspill så ta gjerne kontakt direkte
med Silje Bergsvik. Jeg er ferdig med mitt verv i komiteen nå, så i fremtiden vil det bli annen representant fra
NKVN. Jeg har sagt meg villig til å møte dere sammen med Silje om dere ønsker det. 

Jeg vil ellers takke for tilliten og ønsker dere lykke til med neste års stipend runde.

Ønsker dere en fin dag.

Mvh. 

Beate Einen


